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PAOOR.0012.5.6.2022.MAM 
 

PROTOKÓŁ Nr 32/2022 
z posiedzenia Komisji Wsi i Samorządu 

Rady Miejskiej w Śremie, odbytego 9 czerwca 2022 r. o godz. 15:30 
w sali nr 24 Urzędu Miejskiego w Śremie, Pl. 20 Października 1. 

 
Członkowie Komisji obecni wg. listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 
do protokołu. Obecnych 6 członków Komisji. 
Nieobecna, radna Żaneta Koch – usprawiedliwiona. 
 
Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:  

1) Adam Lewandowski – Burmistrz Śremu; 
2) Robert Mielcarek – Naczelnik PRK Urzędu Miejskiego w Śremie; 
3) Magdalena Joachimiak – Z-ca Naczelnika PPS Urzędu Miejskiego w Śremie; 
4) Marian Goliński – Komendant Straży Miejskiej w Śremie; 

Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji, stanowią załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził radny Krzysztof Lewandowski – 

Przewodniczący Komisji. Obrady rozpoczął o godz. 15:30, witając wszystkich 
zebranych. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 
6 radnych, a więc Komisja jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Przedstawiając porządek obrad poinformował, że wpłynął wniosek Burmistrza 
o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
"Góra - północ". Zaproponował uzupełnienie porządku w pkt 4 lit. b). 
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu z posiedzenia Komisji. 
 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek 
o uzupełnienie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) Marek Basaj, Krzysztof Lewandowski, Nina Stępa, Edward Szczepański, 
Martyna Wachowiak, Grzegorz Wiśniewski 
NIEOBECNI (1) Żaneta Koch 

Przewodniczący podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż Komisja 
6 głosami „za”- jednogłośnie zgłoszony wniosek przyjęła. 
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Dalszych zmian w porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad po zmianie: 

1. Przyjęcie protokołu 31/2022 z posiedzenia Komisji. 
2. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Śremie za 2021 rok. 
3. Informacja Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa      dotycząca 

jej działalności na terenie gminy Śrem. 
4. Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na wszczęcie procedury nadania 
sztandaru Gminie Śrem; 

Uzupełnienie: 
b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Góra-północ”. 
5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

 
ad.1. Przyjęcie protokołu 31/2022 z posiedzenia Komisji . 

Przewodniczący Komisji przekazał, że do protokołu 31/2022 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag. Wobec powyższego stwierdził, 
iż protokół z posiedzenia Komisji został przyjęty. 

ad.2. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Śremie za 2021 rok. 
Sprawozdanie przedstawił i omówił Komendant Straży Miejskiej w Śremie Pan 
Marian Goliński. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu z posiedzenia Komisji. 

Dyskusji nie podjęto. 
 
ad 3. Informacja Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa dotycząca jej 
działalności na terenie gminy Śrem. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że dzisiaj otrzymał informację 
od Kierownika Biura Powiatowego ARiMR Pana Tomasza Klaczyńskiego, 
że niestety nie dotrze na posiedzenie Komisji, ale jeżeli Radni będą mieli pytania 
lub uwagi do przesłanej wcześniej informacji to odpowiedzi udzieli pisemnie. 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu z posiedzenia Komisji. 
 
Uwag nie zgłoszono oraz dyskusji nie podjęto. 
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ad.4. Zaopiniowania projektu uchwały: 
 
a) w sprawie wyrażenia zgody na wszczęcie procedury nadania sztandaru Gminie 
Śrem. 
Burmistrz Pan Adam Lewandowski: poinformował, że od początku 
funkcjonowania wolnych samorządów, od 1990 r. nie było sztandaru gminy, był 
tylko i wyłącznie narodowy, który obecnie znajduje się w siedzibie Straży 
Miejskiej w Śremie, ale on już nie spełnia swoich założeń, wymiarów i innych 
parametrów, dlatego postanowiono uruchomić procedurę przygotowania 
sztandaru gminy. Sztandar Gminy Śrem to ważny aspekt dla wizerunku gminy. 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Komendant Straży Miejskiej Pan Marian 
Goliński. 
 
Dyskusji nie podjęto 
  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wszczęcie 
procedury nadania sztandaru Gminie Śrem. 
 

Wyniki głosowania 
TAK: 6, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
TAK (6)Marek Basaj, Krzysztof Lewandowski, Nina Stępa, Edward Szczepański, 
Martyna Wachowiak, Grzegorz Wiśniewski 
NIEOBECNI (1) Żaneta Koch 
 
Przewodniczący obrad podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż Komisja 
6 głosami „za”- jednogłośnie, przedłożony projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru "Góra - północ". 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Magdalena Joachimiak Z-ca 
Naczelnika Pionu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 
 
Dyskusja: 
Radny Grzegorz Wiśniewski zapytał: „W którym miejscu w Górze znajduje 
się to miejsce?” 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Adam Lewandowski: „Pałac jest po prawej stronie 
i jedzie się w kierunku Jaszkowa to tak mniej więcej w połowie drogi.” 
Dyskusję zakończono. 
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Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Góra - północ". 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) Marek Basaj, Krzysztof Lewandowski, Nina Stępa, Edward Szczepański, 
Martyna Wachowiak, Grzegorz Wiśniewski 
NIEOBECNI (1) Żaneta Koch 
 
Przewodniczący obrad podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż Komisja 
6 głosami „za”- jednogłośnie, przedłożony projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
 
ad.5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 
 
Dyskusja: 
Radny Grzegorz Wiśniewski zapytał: „ Panie Burmistrzu na ostatniej Komisji 
w Błociszewie rozmawialiśmy o finansowaniu szkoleń dla strażaków OSP 
z udzielania pierwszej pomocy i mówił Pan, że będzie rozmawiał z Komendantem 
PSP po uchwaleniu 30kilku tysięcy dla Straży Pożarnej, czy udało się coś 
ustalić z tymi szkoleniami?” 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Adam Lewandowski: „ Nie udało się ustalić z tego 
względu, że Komendant poprosił, aby autopoprawką zmienić klasyfikację tych 
środków, które otrzymają jako dotację, dlatego dopiero po 23 czerwca, czyli 
po sesji dojdzie do spotkania i wtedy będę z Komendantem rozmawiał w tym 
temacie.” 
Dyskusje zakończono. 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji – Krzysztof 
Lewandowski podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym 
gościom, członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 15:48. 
Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
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        Przewodniczył: 

 
Przewodniczący 

Komisji Wsi i Samorządu 
Krzysztof Lewandowski 

 
 
 
Protokołowała: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor 

 


